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PROTOKÓŁ Nr XIV/ 2016 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 26 stycznia 2016 r. 

w Sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

Obrady czternastej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  Miasta 

LESZEK OŚLIŹLOK o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Skarbnika Miasta Henryka 

Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów, prezesów  

i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta. Powitał obsługę prawną, przedstawicieli 

mediów oraz mieszkaoców miasta.  

W szczególny sposób powitał Pana Sihwan Park – Prezesa LG Electronics oraz Pana 

Daniela Kortlana – dyrektora ds. korporacyjnych LG Electronics. Następnie poprosił 

Sławomira Kowalewskiego Burmistrza Miasta Mława o zabranie głosu. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Powiedział, że Sesja Rady Miasta jest bardzo ważnym wydarzeniem w życiu mieszkaoców 

oraz, że jest to doskonała okazja do tego, aby właśnie dziś odznaczyd medalem „Zasłużony 

dla Miasta Mława” Pana Daniela Kortlana – dyrektora ds. korporacyjnych firmy LG 

Electronics. Firma LG Electronics działa od prawie 17 lat na terenie Miasta Mława. Zakład ten 

zatrudnia bardzo dużo osób z Mławy i okolic. Towary produkowane przez firmę LG są 

wysyłane różnych krajów z całego świata. Jest to powód do dumy dla mieszkaoców Miasta 

Mława W 2014 roku medalem „Zasłużony dla Miasta Mława” został odznaczony Pan Sihwan 

Park, a dziś odznaczenie otrzyma Pan Daniel Kortlan – dyrektor ds. korporacyjnych LG 

Electronics. Podziękował mu za wspaniałą współpracę na rzecz rozwoju działalności 

gospodarczej w mieście Mława.  

 

Następnie wspólnie z Panem LESZKIEM OSLIŹLOKIEM Przewodniczącym Rady Miasta 

wręczył Panu Danielowi Kortlanowi  medal „Zasłużony dla Miasta Mława”. 

 

SIHWAN PARK Prezes LG Electronics Mława 

 

Powitał wszystkich gości przybyłych na Sesję Rady Miasta. Wyznał, że cieszy się, iż może 

uczestniczyd w ważnym wydarzeniu a następnie zaprosił wszystkich w odwiedziny do firmy 

LG Electronics. 
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DANIEL KORTLAN Dyrektor ds. korporacyjnych  

 

Podziękował za zaproszenie na Sesję Rady i za wyróżnienie. Poinformował, że w trakcie 

zatrudnienia w firmie LG Electronics zawsze był bardzo zaangażowany w różnego rodzaju 

projekty wewnątrz firmy jak i poza nią. Przyznał, że jest związany z Mławą emocjonalnie  

i bardzo dobrze się tu czuje. Podziękował za wszelkie kontakty pomiędzy Miastem, a firmą 

LG, jak również z kulturą koreaoską.  

Następnie przedstawił prezentację dotyczącą działalności firmy LG Electronics w Mieście 

Mława. 

 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę. Obrady zostały wznowione o godz. 13:30 

 

 

Ad pkt 2. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK stwierdził na podstawie listy obecności, 

na sali jest quorum (16 radnych) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt 3. 

 

Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(16 głosami za) Sekretarzem Obrad XIV sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punkt nr 10 dotyczącego sprzedaży 

nieruchomości komunalnych. Wniosek swój umotywował tym, iż lokalny przedsiębiorca jest 

zainteresowany nabyciem tej działki, aby w Warmiosko – Mazurskiej Strefie Ekonomicznej 

inwestowad i skorzystad z ulg jakie w związku z tym przysługują. Na kolejnej Sesji Rady 

Miasta, która prawdopodobnie odbędzie się 1 marca 2016 r. zaproponujemy wprowadzenie 

tej uchwały do porządku obrad z drobnymi poprawkami.  
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) przyjęła zdjęcie punktu 

nr 10 z porządku obrad Rady Miasta. 

 

Ad pkt 4. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z XIII sesji Rady Miasta odbytej  

w dniu 29 grudnia 2015 r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznad.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 17 głosów, jednogłośnie) przyjęła bez 

odczytywania  protokół z XIII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 29 grudnia 2015 r. 

 

Ad pkt 5. 

 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 

Przedstawił kwoty jakie wpłacają do budżetu Miasta firmy koreaoskie z tytułu podatku od 

nieruchomości. Dodał, że firma LG korzystała ze zwolnieo podatku od nieruchomości tylko 

przez pierwsze 3 lata swojej działalności. Firma LG Electronics od tamtej pory odprowadza 

pełną kwotę podatku od nieruchomości. 

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Mława. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się następujące zmiany: 

Dochody budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie   o kwotę (-2 962 600,00 zł) w tym: 

Dochody budżetowe, zgodnie z załącznikiem nr 1 do Uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016r w kwocie  (- 2 962 600,00 zł ) w tym: 

Drogi publiczne gminne (-3 025 000,00 zł) 

Zmniejszenie  planu dochodów w kwocie (-3 025 000,00 zł)  ze względu na nieuzyskanie: 

- dofinansowania z budżetu paostwa w kwocie (-2 500 000,00 zł) na realizację 

przedsięwzięcia pn: „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu drogowego 

w mieście Mława poprzez budowę  i przebudowę ulicy Górnej w Mławie w ramach Programu 

Przebudowy Dróg Gminnych  i Powiatowych. 

- dotacji celowej w formie pomocy finansowej z Powiatu Mławskiego w kwocie  

(-525 000,00 zł) na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Poprawa spójności 

komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu drogowego w mieście Mława poprzez budowę  

i przebudowę ulicy Górnej w Mławie w ramach Programu Przebudowy Dróg Gminnych  

i Powiatowych.  

 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+62 400,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego dochodów  w kwocie (+62 400,00 zł) z tytułu otrzymanej 

darowizny od mieszkaoców Miasta Mława na realizację zadao inwestycyjnych: 
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- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Zacisze w Mławie w kwocie (+14 400,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Lazurowej w Mławie w kwocie (+40 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie w kwocie (+8 000,00 zł) 

 

Plan dochodów na 2016 rok  po zmianach wynosi 93 007 708,00 zł w tym: 

Plan dochodów bieżących w kwocie 91 177 708,00 zł   

Plan dochodów majątkowych  w kwocie 1 830 000,00 zł w tym m. in.: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą (+1 000 000,00 zł), na które składają się: 

- sprzedaż lokalu użytkowego przy ul. 18 Stycznia, 

- sprzedaż nieruchomości przy Osiedlu Młodych - działka 2540/1 i in.  

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Podmiejskiej – działka 1489 

- sprzedaż nieruchomości przy ul; Dworcowej – działka 1202 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Leśnej – działka 3421/1 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Polnej – działka 827/11 i in. 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Krętej – działka 348/4 i in. 

- sprzedaż lokali mieszkalnych 

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego osobom 

fizycznym w prawo własności w kwocie 30 000,00 zł. 

3. Dotacja celowa na dofinansowanie własnych zadao inwestycyjnych w kwocie  

800 000,00 zł  otrzymana z Ministerstwa Sportu i Turystyki Nr Umowy 

2015/055/1882/SubA/DIS/R na realizacje przedsięwzięcia pn;” Przebudowa obiektów 

sportowych na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie –etap I” 

 

 

Wydatki  budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie  o kwotę (-2 962 600,00 zł) w tym: 

1. Wydatki budżetowe, zgodne z załącznikiem nr 2 Uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 r. w kwocie (-2 962 600,00 zł) w tym: 

Drogi publiczne gminne (-3 347 274,00 zł) 

1.Zmniejszenie planu wydatków w kwocie (-5 000 000,00 zł) przeznaczonych na realizację 

zadania inwestycyjnego pn: „ Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu 

drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy Górnej  w kwocie 

5 000 000,00 zł.  

2. Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+1 652 726,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa zatok autobusowych przy ul. Gdyoskiej i Warszawskiej w Mławie –etap 2 w kwocie 

(+478 000,00 zł), 

- Przebudowa ul. Sportowej w Mławie na odcinku od ul. Ordona do ul. Mariackiej – etap 3  

w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Przebudowa ul. Gdyoskiej w Mławie – etap 1 w kwocie (+55 000,00 zł) 

- Przebudowa ul. Piłsudskiego w Mławie – etap 1 w kwocie (+105 000,00 zł) 
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- Przebudowa nawierzchni ul. Antoniny Mrozowskiej w Mławie w kwocie (+47 600,00 zł) 

- Przebudowa odcinka ul. LG Electronics w Mławie w kwocie (+727 126,00 zł) 

- Przebudowa nawierzchni ul. Górnej w Mławie na odcinku od ul. Dr Anny Dobrskiej do ul. 

Napoleooskiej – etap 2 w kwocie (+40 000,00 zł) 

 

Przedszkola (+31 074,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+4 800,00 zł) z przeznaczeniem na 

zwrot kosztów uczęszczania dziecka z Mławy do Przedszkola Publicznego w Iłowie-Osadzie. 

Realizacja zadao wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 

dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego (+26 274,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+26 274,00 zł ) z tytułu zwiększenie 

dotacji podmiotowej dla Publicznego Przedszkola „ Dzieciątka Jezus przy Parafii Św. Rodziny 

w Mławie, w związku ze złożonym orzeczeniem o niepełnosprawności dziecka. 

 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+241 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+241 000,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Działdowskiej w Mławie do wysokości działki  

11-269/7 w kwocie (+45 000,00 zł), 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Zacisze w Mławie w kwocie (+31 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Lazurowej w Mławie w kwocie (+95 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie w kwocie (+15 000,00 zł) 

- Budowa przykanalików sanitarnych w ul. Studzieniec w Mławie w kwocie (+55 000,00 zł) 

Oświetlenie ulic, placów i dróg (+112 600,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+112 600,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie w kwocie (+15 000,00 zł) 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie w kwocie (+40 000,00 zł) 

 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Instalatorów w Mławie – etap 1 w kwocie (+57 600,00 zł) 

 

Jednocześnie dokonano zmiany w planie finansowym wydatków, które nie mają wpływu na 

wynik budżetu Miasta.  

 

Plan wydatków po zmianach w 2016 roku wynosi 93 007 708,00 zł w tym: 

- plan wydatków bieżących w kwocie 81 474 017,00 zł 

- plan wydatków majątkowych w kwocie 11 533 691,00 zł 

 

Przychody budżetu Miasta Mława w 2016 r. w kwocie 4 000 000,00 zł  przeznacza się na 

rozchody w kwocie 4 000 000,00 zł (wykup  papierów wartościowych w kwocie  



6 

 

4 000 000,00 zł ). 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Przytoczył sytuację z 2005 roku kiedy miasto Mława starało, aby firma LG rozpoczęła na 

terenie Miasta Mława swoją działalnośd. Przyznał, że dużo osób było zaangażowanych w  te 

działania. Odniósł się również do wydarzeo, kiedy miasto Mława starało się o otrzymanie 

dofinansowania na krytą pływalnię. Mława umieszczona została na liście rezerwowej 

dofinansowania tej inwestycji. Przyznał, że było bardzo dużo obaw czy podjąd to ryzyko. 

Jednak po przeanalizowaniu tej sytuacji stwierdził, że jeśli w Mławie prowadzi działalnośd tak 

duża i dynamicznie rozwijająca się firma jak LG Electronics, to inwestowanie w krytą 

pływalnię jest jak najbardziej zasadne. Dodał, że kwoty, jakie odprowadzają firmy koreaoskie 

z tytułu podatku od nieruchomości są naprawdę bardzo wysokie. Uzupełnił, że podatek od 

osób fizycznych również stanowi ważny wkład, jeśli chodzi o wpływy do budżetu miasta.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 168 / 2016 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 6. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 r.  

W uchwale budżetowej na 2016 rok wprowadza się następujące zmiany: 

 

Dochody (- 2 962 600,00 zł ) 

 

Gospodarka mieszkaniowa (0,00 zł) 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami (0,00 zł) 
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1. Zmniejszenie planu finansowego dochodów w kwocie (-290 000,00 zł), dotyczy opłat  

z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości. 

2. Zwiększenie planu finansowego dochodów w kwocie (+290 000,00 zł), dotyczy opłat  

z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości. 

Powyższe zmiany dokonano z uwagi na zmianę rozporządzenia Ministra Finansów  

w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz 

środków pochodzących ze źródeł zagranicznych.  

 

Transport i łącznośd  (-3 025 000,00 zł)  

Drogi publiczne gminne (-3 025 000,00 zł) 

Zmniejszenie  planu dochodów w kwocie (-3 025 000,00 zł)  ze względu na nieuzyskanie : 

-dofinansowania z budżetu paostwa w kwocie (-2 500 000,00 zł) na realizację 

przedsięwzięcia pn: „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu drogowego 

w mieście Mława poprzez budowę  i przebudowę ulicy Górnej w Mławie w ramach Programu 

Przebudowy Dróg Gminnych  i Powiatowych. 

- dotacji celowej w formie pomocy finansowej z Powiatu Mławskiego w kwocie  

(-525 000,00 zł) na realizację zadania inwestycyjnego pn:„ Poprawa spójności 

komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu drogowego w mieście Mława poprzez budowę  

i przebudowę ulicy Górnej w Mławie w ramach Programu Przebudowy Dróg Gminnych  

i Powiatowych.  

 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (+62 400,00 zł) 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+62 400,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego dochodów  w kwocie (+62 400,00 zł)  z tytułu otrzymanej 

darowizny od mieszkaoców Miasta Mława na realizację zadao inwestycyjnych: 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Zacisze w Mławie w kwocie (+14 400,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Lazurowej w Mławie w kwocie (+40 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie w kwocie (+8 000,00 zł) 

 

Gospodarka odpadami (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego dochodów w kwocie (-2 477 352,00 zł) dotyczy: 

 - wpływy z opłat za trwały zarząd, użytkowanie i służebnośd ( opłata  za  odpady komunalne 

– zmiana klasyfikacji budżetowej), 

2. Zwiększenie planu finansowego dochodów w kwocie (+2 477 352,00 zł) dotyczy: 

- wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez j. s. t. na podstawie odrębnych ustaw 

 ( opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi – zmiana klasyfikacji budżetowej). 

 

Wydatki (-2 962 600,00 zł) 

 

Transport i łącznośd  (-3 347 274,00 zł)  

Drogi publiczne gminne (-3 347 274,00 zł) 
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1.Zmniejszenie planu wydatków w kwocie (-5 000 000,00 zł) przeznaczonych na realizację 

zadania inwestycyjnego pn: „ Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu 

drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy Górnej  w kwocie 

5 000 000,00 zł.  

2. Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+1 652 726,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa zatok autobusowych przy ul. Gdyoskiej i Warszawskiej w Mławie –etap 2 w kwocie 

(+478 000,00 zł), 

- Przebudowa ul. Sportowej w Mławie na odcinku od ul. Ordona do ul. Mariackiej – etap 3  

w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Przebudowa ul. Gdyoskiej w Mławie – etap 1 w kwocie (+55 000,00 zł), 

- Przebudowa ul. Piłsudskiego w Mławie – etap 1 w kwocie (+105 000,00 zł). 

- Przebudowa nawierzchni ul. Antoniny Mrozowskiej w Mławie w kwocie (+47 600,00 zł), 

- Przebudowa odcinka ul. LG Electronics w Mławie w kwocie (+727 126,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Górnej w Mławie na odcinku od ul. Dr Anny Dobrskiej do  

ul. Napoleooskiej – etap 2 w kwocie (+40 000,00 zł). 

 

Oświata i wychowanie (+31 074,00 zł) 

Przedszkola (+31 074,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+4 800,00 zł) z przeznaczeniem na 

zwrot kosztów uczęszczania dziecka z Mławy do Przedszkola Publicznego w Iłowie-Osadzie. 

Realizacja zadao wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 

dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego (+26 274,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+26 274,00 zł) z tytułu zwiększenie 

dotacji podmiotowej dla Publicznego Przedszkola „ Dzieciątka Jezus przy Parafii Św. Rodziny 

w Mławie, w związku ze złożonym orzeczeniem o niepełnosprawności dziecka. 

 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (+353 600,00 zł) 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+241 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+241 000,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Działdowskiej w Mławie do wysokości działki  

11-269/7 w kwocie (+45 000,00 zł), 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Zacisze w Mławie w kwocie (+31 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Lazurowej w Mławie w kwocie (+95 000,00 zł) 

- Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie w kwocie (+15 000,00 zł) 

- Budowa przykanalików sanitarnych w ul. Studzieniec w Mławie w kwocie (+55 000,00 zł), 

Oświetlenie ulic, placów i dróg (+112 600,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+112 600,00 zł)  z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 
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- Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie w kwocie (+15 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie w kwocie (+40 000,00 zł) 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Instalatorów w Mławie – etap 1 w kwocie (+57 600,00 zł) 

 

Dochody budżetu na 2016 r.  93 007 708,00 zł 

Wydatki budżetu  na 2016 r.  93 007 708,00 zł  

Przychody budżetu w kwocie  4 000 000,00 zł (emisja obligacji komunalnych) 

Rozchody budżetu  w kwocie  4 000 000,00 (wykup obligacji komunalnych) 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 169 / 2016 

 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

Ad pkt 7. 

 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia kryteriów naboru dzieci do 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

kandydatów do klas pierwszych na uczniów szkół podstawowych i gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Mława zamieszkałych poza obwodami tych szkół, 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia oraz przyznania określonej liczby punktów.  

Poinformował, że nowe zasady rekrutacji dzieci do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych oraz kandydatów na uczniów klas pierwszych szkół podstawowych  

i gimnazjów, które ustawy wprowadzając jednolite zasady, nałożyła również na organy 

stanowiące jednostek samorządu terytorialnego obowiązek ustalenia kryteriów 

rekrutacyjnych dla dzieci i kandydatów zamieszkałych poza obwodem. 

Projekt uchwały reguluje kwestie związane z rekrutacją do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych, klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów w przypadku 
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przyjęd na wolne miejsca dzieci i kandydatów spoza obwodu tych szkół. Projekt uchwały 

został poddany konsultacjom. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu oraz 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Zgłosił uwagę do projektu uchwały polegająca na tym, iż liczba wpisana w wierszu 

„Łączna maksymalna liczba punktów”, nie równa się wartościom zapisanym w kolumnie 

„Wartośd kryterium w punktach”. 

 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi 

 

Wyjaśnił, iż jest to poprawny zapis – wartośd zapisana w wierszu „Łączna maksymalna 

suma punktów” nie jest sumą zapisu w kolumnie „Wartośd kryterium w punktach”. Nie ma 

możliwości, aby kandydat otrzymał maksymalną liczbę punktów.  

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Zapytał o kryterium, które dotyczy kandydatów, których rodzice / prawni opiekunowie są 

absolwentami wybranej szkoły podstawowej prowadzonej przez Miasto Mława. Czym się 

kierowały osoby, które zdecydowały się na taki zapis? 

 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi 

 

Poinformował, że kryteria były poddane różnego rodzaju wewnętrznym konsultacjom. 

Zaznaczył, że kryteria te będą stosowane tylko w przypadkach, gdy w danej placówce nie 

będzie już wolnych miejsc. Zdecydowaliśmy, że umieszczenie tego kryterium dodatkowego 

będzie zasadne.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

  

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 170 / 2016 

 

w sprawie określenia kryteriów naboru dzieci do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz kandydatów do klas pierwszych na 
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uczniów szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Mława zamieszkałych poza obwodami tych szkół, dokumentów niezbędnych do 

ich potwierdzenia oraz przyznania określonej liczby punktów. 

 

Ad pkt 8. 

 

KRZYSZTOF JAROS Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/109/2015 Rady Miasta 

Mława z dnia 29 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie działao 

zmierzających do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie środkami  

z „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019" 

zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa ruchu 

drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy Górnej”. Poinformował, że 

z uwagi na fakt, iż wniosek o dofinansowanie zadania „Poprawa spójności komunikacyjnej  

i bezpieczeostwa ruchu drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy 

Górnej” złożony przez Miasto Mława w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019" nie uzyskał dofinansowania, uchwała stała się 

bezprzedmiotowa i konieczne jest jej uchylenie. Wniosek przeszedł pomyślnie wszelkie etapy 

oceny formalnej i merytorycznej. Mława znalazła się na 54 miejscu. Bardzo wysoko 

punktowana była możliwośd oddzielenia ciągu pieszego od ścieżki rowerowej oraz 

sąsiedztwo dróg krajowych czy powiatowych. Ta ulica jest bardzo wąska i nie mogliśmy sobie 

pozwolid na oddzielenie ciągów pieszych i rowerowych.  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 171 / 2016 

 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/109/2015 Rady Miasta Mława  

z dnia 29 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie działao 

zmierzających do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie środkami z 

„Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019" 
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zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeostwa 

ruchu drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy Górnej”. 

 

 

Ad pkt 9. 

 

KRZYSZTOF JAROS Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku  

o dofinansowanie i przyjęcie do realizacji zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej na 

terenie Aglomeracji Mława” oraz akceptacji planów taryfowych założonych w Studium 

Wykonalności opracowanym dla przedmiotowego zadania. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie  

i przyjęcie do realizacji zadania wraz akceptacją planów taryfowych założonych w Studium 

Wykonalności opracowanym dla przedmiotowego zadania stanowi niezbędny załącznik do 

wniosku o dofinansowanie na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w konkursie ogłoszonym 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020; Oś priorytetowa II - Ochrona 

Środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu; Działanie 2.3 Gospodarka wodno-ściekowa 

w aglomeracjach; Typ projektów 2.3.1 Projekty dotyczące gospodarki wodno-ściekowej, 

realizowane w aglomeracjach o wielkości co najmniej 10 000 RLM. Plany taryfowe założone 

w Studium Wykonalności określono zgodnie z zachowaniem przepisów ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, Rozporządzeniem Ministra 

Budownictwa w sprawie określania taryf. Przyjęto politykę taryfową taką, jak dotychczas 

prowadzona oraz założono, że opłaty będą zmieniad się w stopniu odzwierciedlającym 

ponoszone nakłady na inwestycje rozwojowe i odtworzeniowe oraz koszty eksploatacji, przy 

jednoczesnym zapewnieniu stabilności finansowej systemu. Tak założone plany taryfowe 

umożliwiają trwałośd finansową projektu, jak również dopuszczalnośd społeczną wysokości 

taryf. Dodał, że w projekcie uchwały zostały zawarte wszelkie uwagi, które zostały zgłoszone 

na Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 172 / 2016 

 

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie  

i przyjęcie do realizacji zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie 

Aglomeracji Mława” oraz akceptacji planów taryfowych założonych w Studium 

Wykonalności opracowanym dla przedmiotowego zadania 

 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę. Obrady zostały wznowione o godz. 14:45. 

 

 

Ad pkt 10. 

 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. Poinformował, że 

przedmiotem zamiany będą niezabudowane nieruchomości: 

- nr nr 3431/6, 3639/1,  

- nr 3624/2,  

Położenie nieruchomości zostało przedstawione na wyrysie z mapy ewidencyjnej w skali 

1:500, załączonej do uzasadnienia. W negocjacjach prowadzonych w związku z bezumownym 

korzystaniem z nieruchomości właściciel działki nr 3624/2 zawnioskował o jej zamianę na 

działki nr nr 3431/6, 3639/1, które wykorzystuje na powiększenie swojej nieruchomości  

nr 3624/1. W wyniku zamiany Miasto Mława nabędzie działkę nr 3624/2 do zasobu 

nieruchomości z przeznaczeniem na urządzenie gminnej drogi publicznej – ul. Szkolnej. 

Wartości praw do zamienianych nieruchomości zostaną określone przez rzeczoznawcę 

majątkowego. W przypadku nierównej wartości zamienianych praw stosuje się dopłatę, 

której wysokośd jest równa różnicy tych wartości. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 173 / 2016 

 

w sprawie zamiany nieruchomości 

 

 

Ad pkt 11. 

 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowao i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława. Poinformował, 

że obecne Studium uwarunkowao i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Mława wymaga zmian wynikających ze zmienionych przepisów m.in. ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym czy ustawy Prawo wodne. Ponadto od czasu uchwalenia 

obowiązującego dokumentu zaszły zmiany zarówno w zagospodarowaniu przestrzennym 

miasta jak i zapadły istotne przesądzenia dotyczące np. ostatecznego przebiegu Zachodniej 

Obwodnicy Miasta i drogi ekspresowej S 7. Powodem do zmiany Studium jest również 

potrzeba wskazania nowych obszarów przewidzianych dla lokalizacji obiektów handlowych  

o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m2 (wniosek w tej sprawie złożył właściciel 

nieruchomości przy ul. Handlowej/Dzierzgowskiej, na której znajduje się taki obiekt). 

Zmiana Studium obejmie m.in.: 

 wskazanie ostatecznego przebiegu projektowanej Zachodniej Obwodnicy Miasta oraz 

drogi ekspresowej S-7 - zarówno w części tekstowej jak i graficznej Studium, 

 weryfikację obszarów przeznaczonych na rozmieszczenie inwestycji celu publicznego, 

 naniesienie na częśd graficzną Studium obszarów przestrzeni publicznej, 

 weryfikację obszarów, dla których obowiązkowe jest sporządzenie miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego, 

 ujednolicenie zapisów dotyczących obszarów strategicznych jako istotnych obszarów 

funkcjonalnych w skali miasta i regionu obszarów w Mławie - zarówno w części 

tekstowej jak i graficznej Studium, 

 weryfikację obszarów wymagających zmiany przeznaczenia gruntów rolnych i leśnych 

na cele nierolnicze i nieleśne - zarówno w części tekstowej jak i graficznej Studium, 

 weryfikację obszarów zagrożonych powodzią - zarówno w części tekstowej jak  

i graficznej Studium, 

 weryfikację obszarów wymagających przekształceo, rehabilitacji i rekultywacji - 

zarówno w części tekstowej jak i graficznej Studium, 

 weryfikację granic terenów zamkniętych, 
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 weryfikację obszarów rozmieszczenia obiektów handlowych o powierzchni sprzedaży 

powyżej 2000 m2, w tym wskazanie nowych obszarów w rejonie 

ul. Handlowej/Dzierzgowskiej  - zarówno w części tekstowej jak i graficznej Studium, 

 naniesienie rysunków Studium na kopię mapy topograficznej, 

 weryfikację uzasadnienia i syntezy ustaleo Studium. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XIV / 174 / 2016 

 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowao i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 12. 

 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół 

 

Przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeo nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Miasto 

Mława w 2015 r. (kopia sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad pkt 13. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta  

 

Poprosił przewodniczący poszczególnych komisji o przedstawienie sprawozdao z prac 

Komisji Rady Miasta za rok 2015 w następującej kolejności: Komisja Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu, Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, Komisja ds. Rodziny i Spraw Społecznych, 

Komisja Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisja Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisja Rewizyjna.  

Kopie sprawozdao stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad pkt 14. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Miasta w dniu  

29 grudnia 2015 r. 

 

Ad pkt 15. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 12 Zarządzeo, które zostały 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Jedno z nich dotyczy otwartego konkursu 

ofert na realizację zdao publicznych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu  

w 2016 roku, w zakresie polityki społecznej, ochrony zdrowia, pomocy osobom  

z niepełnosprawnością w 2016 r., a także w zakresie działao na rzecz kultury, sztuki, ochrony 

dóbr kultury w 2016 r. Poprosił wszystkie stowarzyszenia, organizacje pozarządowe, kluby  

o śledzenie tych ogłoszeo i składanie wniosków. Poinformował, iż jest przeznaczona pula 

środków finansowych na te cele.  

Podziękował wszystkim naczelnikom, którzy przygotowali materiały na dzisiejszą Sesję 

Rady Miasta. Podziękował również Wysokiej Radzie za przyjęcie wszystkich uchwał 

jednogłośnie. 

Poinformował, iż Wydział Rozwoju i Inwestycji intensywnie pracuje nad złożeniem 

wniosku dotyczącym budowy kanalizacji sanitarnej na terenie aglomeracji Mława. Jest to 

bardzo ważne przedsięwzięcie.  

 

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

 
Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 7 decyzji 

 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – wydano 5 decyzji 

 zaświadczenie o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego – wydano 13 zaświadczeo  

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 28 umów 

 zaświadczenie o nadaniu numeru porządkowego budynku – 2 zawiadomienia 

 podziały nieruchomości – 7 postanowieo, 12 decyzji 

 projekty uchwał Rady Miasta – 2 projekty 

 nabycie nieruchomości – 4 akty notarialne 

 sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej – 3 protokoły z rokowao 

 przetargi na sprzedaż nieruchomości – 1 przetarg 

 sprzedaż lokalu mieszkalnego – 1 akt notarialny 

 przesłuchanie w charakterze strony - przeprowadzono 1 przesłuchanie na wniosek Wojewody 

Śląskiego w związku z prowadzonym postępowaniem administracyjnym w trybie ustawy o realizacji 
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prawa do rekompensaty z tytułu pozostawienia nieruchomości poza obecnymi granicami 

Rzeczypospolitej Polskiej 

 zamówienia publiczne - 7 postępowao w sprawie udzielenia zamówieo publicznych o wartości 

do 30000 euro 

 

Uchwały Rady Miasta Mława podjęte w dniu 29.12.2015r. w trakcie wykonania: 

1. UCHWAŁA Nr XIII/161/2015 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie nabycia 
nieruchomości – został złożony wniosek o ujawnienie podziału geodezyjnego w ewidencji gruntów 
Miasta Mława i w księdze wieczystej; 

2. UCHWAŁA Nr XIII/162/2015 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie nabycia 
nieruchomości – dokumenty do aktu złożone w kancelarii notarialnej, termin aktu w uzgodnieniu; 

3. UCHWAŁA Nr XIII/163/2015 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie sprzedaży 
nieruchomości komunalnej – zlecono wycenę nieruchomości; 

4. UCHWAŁA Nr XIII/164/2015 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 29 grudnia 2015r. w sprawie sprzedaży 
nieruchomości komunalnych – wysłano korespondencję do zainteresowanych stron; 

5. UCHWAŁA Nr XIII/165/2015 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 29 grudnia 2015r. o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – wysłano zawiadomienia do 
instytucji i organów właściwych do uzgodnieo i opiniowania. 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 Decyzje na zajęcie pasa drogowego 6 

 Decyzje na umieszczenie urządzenia 

 infrastruktury technicznej w pasie drogowym 5 

 Decyzje na lokalizację urządzenia  

infrastruktury technicznej w pasie drogowym 6 

 Decyzje na wycinkę drzew i krzewów 3  

 Decyzja o umorzenie opłaty za odpady komunalne 1  

  

 
Raport z działao Straży  Miejskiej: 
 W okresie sprawozdawczym przyjęto 126 zgłoszeo od mieszkaoców Mławy. Największą grupę zgłoszeo, 

stanowiły zgłoszenia w sprawie naruszenia przepisów o utrzymaniu czystości i porządku – 34, następnie 

zgłoszenia w komunikacji – 23 oraz zgłoszenia w sprawie niewłaściwego trzymania psów – 13. 

 W zakresie działao Centrum Monitoringu Miejskiego: 

 przekazano do Policji 13 i do Straży Miejskiej 6 zgłoszeo o popełnionych wykroczeniach.  

 na wniosek Policji przejrzano i zgrano zapis obrazu z monitoringu w 11 sprawach.  

 do 2 przypadków ujawnionych wykroczeo wysłano patrol działający w terenie.  

 3 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników Urzędu Miasta. 

 2 razy podejmowano wspólne w działania z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Mławie. 

 Wspólnie z Policją przeprowadzono 2 służby patrolowe. 

 19 razy konwojowano wartości pieniężne.  

 15 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych  

na terenie miasta. 

 Przeprowadzono 3 interwencje wobec osób nietrzeźwych przebywających w miejscach publicznych. Osoby 

te przewieziono do miejsca zamieszkania lub Komendy Powiatowej Policji w Mławie. 

  Przeprowadzono 11 interwencji wobec osób bezdomnych. W 7 przypadkach osobom tym udzielono 

pomocy, w następstwie czego osoby te ulokowano w ośrodkach dla osób bezdomnych.  

 Wyłapano i przewieziono do schroniska dla zwierząt 1 bezpaoskiego psa. 

 Przeprowadzono 4 kontrole porządkowe posesji. 

http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-161-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r-w-sprawie-nabycia-nieruchomosci.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-161-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r-w-sprawie-nabycia-nieruchomosci.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-162-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r-w-sprawie-nabycia-nieruchomosci.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-162-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r-w-sprawie-nabycia-nieruchomosci.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-163-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-163-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-165-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r.html
http://www.mlawa.pl/uchwaly-2014-2018/uchwala-nr-xiii-165-2015-rady-miasta-mlawa-z-dnia-29-grudnia-2015r.html
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 W okresie silnych mrozów, z uwagi na obniżenie sprawności akumulatorów 21 razy udzielono pomocy przy 

rozruchu pojazdów. 

 W okresie sprawozdawczym ujawniono 109 wykroczeo. 

 

Wydział Rozwoju i Inwestycji: 

Ogłoszone postępowania o zamówienia publiczne: 

 Demontaż, transport i utylizacja wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Mława - etap VIII. 

Termin składania ofert: 25.01.2016 r. 

 

 Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad dostosowaniem budynku Miejskiego Przedszkola 

Samorządowego Nr 4 w Mławie do wymogów przepisów pożarowych . Termin składania ofert: 

29.01.2016r. 

 

Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

 Złożono Ankiety trwałości 3 projektów zrealizowanych w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007-2013. (budowa Alei Marszałkowskiej, rewitalizacja 

zabytkowego parku miejskiego w Mławie, wypożyczam z domu czyli           e-biblioteka). 

 W fazie koocowej jest postępowanie dot. wyboru partnera prywatnego, który zrealizuje 

przedsięwzięcie inwestycyjne  pn. „Modernizacja oczyszczalni ścieków w Mławie.  Otwarcie ofert  

w ogłoszonym zamówieniu publicznym – 03.02.2016r.   

 Trwa realizacja projektu ”Remont treningowego boiska piłkarskiego na terenie Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Mławie", dofinansowywanego ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

Uzyskana dotacja 1 000 000 zł.   

 W dniu 19 stycznia 2016r. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie rozpatrzył pozytywnie dla 

Miasta Mława skargę na decyzję Zarządu Województwa Mazowieckiego w przedmiocie zwrotu 

dofinansowania ze środków unijnych na budowę Alei Marszałkowskiej. Jest to już trzeci pozytywny 

wyrok WSA, który przyznaje rację Miastu Mława i uchyla decyzje wydane w tym temacie przez Zarząd 

Województwa Mazowieckiego.   

 

Wydział spraw obywatelskich i Urząd Stanu Cywilnego 

 

Urząd Stanu Cywilnego 

 

Sporządzono: 
 akty małżeostwa 6  w tym : ślub cywilny – 1, ślub konkordatowy – 5, umiejscowione – 0,  

akty urodzenia 35 , akty zgonu 52, oświadczenia o uznaniu ojcostwa 10 

Przyjęto: 

 zapewnienia do ślubu cywilnego 8  

 oświadczenie o powrocie do nazwiska małżonka rozwiedzionego 1  

Wydano: 

 zaświadczenia do ślubu konkordatowego 2 

 decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk 1  

 zaświadczenie o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeoskiego za granicą 1  

 odpisy aktów stanu cywilnego 247 

Wydział Spraw obywatelskich 
Przyjęto: 
 wnioski o wydanie dowodu osobistego 331 

 zgłoszenia o utracie dowodu osobistego 18 

Wydano: 
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 dowody osobiste 331 

 decyzje i postanowienia w sprawach o wymeldowanie 6  

 wymeldowania z pobytu stałego 24 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt stały 24 mieszkaoców 

 przemeldowania w obrębie miasta 44 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt czasowy 36 mieszkaoców innych miejscowości 

 zameldowanie cudzoziemców 2 osoby 

 udostępnione informacja adresowo-osobowe 42 

 

 

 Dodał, iż w okresie sprawozdawczym odbył dwa znaczące spotkania. 19 stycznia br. 

wraz z Panem Sebastianem Cichockim – Wójtem Gminy Iłowo oraz Panem Marianem 

Janickim – Starostą Działdowskim odbyliśmy spotkanie z Zarządem Warmiosko – Mazurskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Tematem tego spotkania głownie były sposoby zachęcania 

przedsiębiorców i inwestorów do inwestowania w Warmiosko – Mazurskiej Specjalnej Strefie 

Ekonomicznej.  

 W tym roku minie 17 lat działalności firmy LG w Mławie. Przedkłada się to na 

konsumpcję w naszym mieście, jak również na wpływy do budżetu miasta. Należy też 

zaznaczyd, że na terenie Miasta Mława jest też dużo małych i średnich firm, które prowadzą 

działalnośd. Ważne jest, aby tworzyd korzystne warunki dla wszystkich przedsiębiorców.  

 Poinformował, że 21 stycznia br. był na spotkaniu w Sejmie RP. Tematem tego 

spotkania był ewentualny podział Mazowsza. Wyznał, że ma nadzieję, iż do tego nie dojdzie. 

Jak wiemy doszło do podpisania porozumienia między Samorządem Województwa 

Mazowieckiego, a Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad na wybudowanie Węzła 

Modła, trasy ekspresowej S7 i Zachodniej Obwodnicy Miasta Mława. W przypadku podziału 

Mazowsza miasto Mława mogłoby nie otrzymad środków z budżetu Marszałka Województwa 

Mazowieckiego przewidzianych na ten cel. 

 Podziękował za zaakceptowanie zmian w budżecie. Odniósł się do nie otrzymania 

dofinansowania na przebudowę ul. Górnej. Poinformował, że złożony wniosek został 

oceniony pozytywnie jednak nie zmieściliśmy się w ramach dofinansowania. Chcemy się 

przygotowad i na jesieni złożyd wniosek o dofinansowanie i przeprojektowad tą ulicę, aby 

wykonad ją w standardzie takim jak ul. Kopernika. Pan Starosta zadeklarował, iż kwota 

deklarowana na pomoc w ramach zadania przebudowy ul. Górnej nie zostanie wycofana - 

podtrzymuje on swoją deklarację i ta kwota zostanie przeznaczona na przebudowę  

ul. LG Electronics. Zaznaczył, że bardzo sobie ceni efektywną współpracę dwóch 

samorządów.  
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Ad pkt 16.  

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 

Poinformował, że dnia 4 stycznia 2016 r. wpłynęło pismo Wojewody Mazowieckiego  

z dnia 30 grudnia 2016 r. znak: LEX-O.4131.43.2015.LP w prawie wszczęcia postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Rady Miasta Mława z dnia  

1 grudnia 2015 r. w sprawie obciążenia nieruchomości komunalnych w zakresie słowa 

„nieodpłatne” w § 1 ust. 2 uchwały. Poprosił Pana Marka Polaka - Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego o krótkie wyjaśnienie tego 

zagadnienia.   

 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 

Wojewoda Mazowiecki wydał rozstrzygnięcie dotyczące stwierdzenia nieważności 

uchwały Rady Miasta Mława z dnia 1 grudnia 2015 r. w sprawie obciążenia nieruchomości 

komunalnych w zakresie słowa „nieodpłatne” w § 1 ust. 2 uchwały. Podejmując tą uchwałę 

Rada  Miasta Mława wyraziła zgodę na nieodpłatną zmianę udziałów w częściach wspólnych 

nieruchomości. Ma to związek z tym, iż w budynku znajdują się dwa lokale – lokal sklepu 

wielobranżowego oraz lokal Miejskiego Domu Kultury. Co do tego zapisu Wojewoda 

Mazowiecki nie miał żadnych uwag. Drugim elementem tej uchwały było wyrażenie zgody  

Rady Miasta na nieodpłatne obciążenie nieruchomości prawem służebności gruntowej – 

dotyczyło to klatki schodowej, która jest częścią położoną między budynkiem Miejskiego 

Domu Kultury, a Salą Kina. W tym zapisie użyto sformułowania „nieodpłatne obciążenie 

prawem służebności gruntowej”. Rozstrzygnięcie stwierdza, że słowo „nieodpłatnie” jest 

niezgodne z prawem. Uchwała obowiązuje w części, w jakiej nie została uchylona. W związku 

z tym nieruchomośd może byd obciążona służebnością gruntową odpłatnie. Trzecim  

i kluczowym elementem tej uchwały było obciążenie prawem użytkowania na rzecz  

Miejskiego Domu Kultury i całej nieruchomości, gdzie znajduje się budynek Kina. Do tej 

części Wojewoda Mazowiecki nie miał żadnych zastrzeżeo. Uchwała obowiązuje i będzie 

wykonywana przez Burmistrza Miasta Mława. Jeśli nastąpiłoby obciążenie prawem 

służebności gruntowej, obciążenie to musi nastąpid odpłatnie.  

 

Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

 

Poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisja Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu 21 stycznia br. podjęła wniosek 

formalny w sprawie przeanalizowania możliwości zmiany organizacji ruchu na ul. Sportowej. 
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We wniosku oznaczony został blok numer 18. Jest to jednak błąd oznaczenia, gdyż blok nr 18 

nie znajduje się  przy ul. Sportowej. Chodziło o blok nr 19. Następnie przeprosił za pomyłkę,  

a szczególnie Panią Urszulę Aptowicz – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska, gdyż podjęła ona działania związane z tym wnioskiem. 

Dodał, że wniosek jest potrzymany, poprosił jedynie o zmianę jego treści.   

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

  

Poinformował, że w połowie ubiegłego roku został ogłoszony konkurs na opracowanie 

koncepcji architektoniczno - urbanistycznej wokół terenu Placu 3 – go Maja w Mławie.  

Podziękował członkom Sądu Konkursowego za ocenianie prac. Prace, które zostały 

nagrodzone będą prezentowane w Miejskim Domu Kultury w Mławie. Poinformował, iż na 

najbliższej Sesji Rady Miasta prace te zostaną zaprezentowane i omówione. Praca 

nagrodzona będzie główną inspiracją dla osoby, która będzie wykonywała dokumentację 

techniczną na zagospodarowanie tego obszaru. Dodał, że jest to bardzo ważne zadanie  

i zachęca wszystkich od oglądania prac.  

 

Radny LECH PREJS 

 

Podzielił się wątpliwościami dotyczącymi podziału Mazowsza. Ma obawy, że jeśli do tego 

dojdzie to plany związane z budową zachodniej obwodnicy Mławy i budowy trasy 

ekspresowej mogą się oddalid. Czy może jako Rada Miasta powinniśmy wyrazid swoje obawy 

dot. tych planów w formie stanowiska bądź uchwały? Czy otrzymamy obiecane środki  

z budżetu Marszałka Województwa Mazowieckiego? Budowa obwodnicy jest priorytetowym 

zadaniem i dobrze gdybyśmy mieli pewnośd, że otrzymamy fundusze na jego realizację.  

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 

Poprosił, aby nie zastanowid się nad tym zagadnieniem i nie podejmowad stanowiska  

w dniu dzisiejszym. Dodał, że sprawa ta wymaga analizy i na pewno wrócimy do rozważao na 

temat tego zagadnienia. 

 

Radny LECH PREJS 

 

Poinformował, że jak na chwilę obecną zasygnalizował problem i nie chce w dniu 

dzisiejszym podejmowad żadnych wiążących decyzji.  
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Odniósł się do spotkania, które odbyło się w Sejmie RP. Temat podziału Mazowsza był 

dyskutowany, jednak nie ma jeszcze ostatecznej decyzji. Było tam kilkaset osób 

zainteresowanych tym zagadnieniem. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego Lecha Prejsa. Według niego intencją osób które 

myślą o podziale Mazowsza jest próba uniknięcia sytuacji, gdzie w kolejnym okresie 

planowania finansów unijnych całe województwo mazowieckie nie będzie brane pod uwagę. 

Według niego zmierza to do podziału statystycznego Mazowsza. Podział w trakcie 

finansowania spowoduje utratę środków finansowych w przyszłym okresie. Dodał, iż ma 

nadzieję, że rozsadek zwycięży. Według niego są to odległe plany i jak na razie nie ma 

potrzeby podejmowania kroków w tej sprawie. 

 

 KAMIL PRZYBYSZEWSKI Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 

 

Poinformował, że mieszkaocy skarżą się na uciążliwośd związaną z działalnością firmy 

„Krystynka”. Poprosił o zajęcie stanowiska w tej sprawie i pomoc w jej rozwiązaniu. Drugą 

sprawą, która poruszył jest ul. Mickiewicza. Zgłosił, iż od wielu lat ulica ta jest podtapiana. 

Kolektory nie odbierają wody i nie ma odpowiedniego odpływu. Na koniec odniósł się do 

Strefy Płatnego Parkowania. Podał przykład Ciechanowa, jako miasta które przejęło obsługę 

Strefy Płatnego Parkowania. Uznał, że może warto zastosowad takie rozwiązanie w Mławie. 

Korzyści są takie, że nie musielibyśmy dzielid się zyskami z prywatną firmą. Poprosił  

o przeanalizowanie poruszonych spraw. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Odniósł się do wypowiedzi Pana Kamila Przybyszewskiego i powiedział, że bardzo ceni 

sobie współpracę, ale nie taką w świetle kamer. Następnie przytoczył nazwiska radnych, 

(Pani Radnej Pszczółkowskiej, Pani Radnej Brzozowskiej, Pana Radnego Wilamowskiego, 

Pana Radnego Prusinowskiego, Pana Przewodniczącego) którzy przychodzą na spotkania i są 

bezpośrednio zaangażowani w rozwiązywanie problemów, które zostały poruszone  

w wypowiedzi Pana Przewodniczącego Osiedla. Uznają, że watro poruszad te tematy „na 

roboczo”. Poinformował, iż Pani Radna Halina Pszczółkowska kilkakrotnie w ostatnim czasie 

uczestniczyła w spotkaniach dotyczących uciążliwości emitowanych przez Przedsiębiorstwo 

„Krystynka”. Radni Ci nie czekają do sesji RM tylko są z mieszkaocami i reagują na bieżąco. 

Przyznał, że ceni sobie taką współpracę. Poinformował, iż przedsiębiorca, który emituje 

zanieczyszczenia, zadeklarował, że zaprzestanie swojej działalności w Mieście Mława. Jeśli 

chodzi o ul. Mickiewicza poinformował, że została ona wybudowana kilka lat temu i nie było 
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możliwości finansowych, aby wykonad ważny element -  kanalizację deszczową. Zaznaczył, że 

ten temat był wielokrotnie poruszany i Pani Rada Halina Pszczółkowska od wielu lat 

sygnalizuje ten problem. Podziękował jej za takie działania. Na koniec odniósł się do Strefy 

Płatnego Parkowania w Mławie. Wiele samorządów wzorowało się na Mławie. Wiele osób 

patrząc na SPP uważa, że generuje ona tylko zyski. Organizacja SPP i jej obsługa generuje 

również koszty. Rozwiązanie zaproponowane w Mławie jest bez kosztowe. Z tytułu jej 

obsługi nie ponosimy żadnych kosztów. Zaznaczył, że zagadnienie dotyczące organizacji SPP 

jak również wpływów z tego tytułu było przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej. Środki 

wypływające z tego tytułu są przeznaczane na budowanie infrastruktury. Powiedział, że 

należy poczekad na to, aż miasto Ciechanów dokona bilansu zysków i strat. Jego zdaniem 

rozwiązanie zastosowane w Mieście Mława jest jak najbardziej zasadne i jak najlepsze. 

Zapewnił, że każde rozwiązanie, jakie jest wprowadzane w mieście poprzedzone jest 

dogłębną analizą. Rozwiązanie SPP w Mławie sprawdza się – generuje dochody nie generując 

przy tym żadnych kosztów. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Miasta Mława. Powiedział, że jesteśmy świadkami 

oceny pracy Radnych przez Pana Burmistrza nie pierwszy raz. Rada Miasta pełni funkcję 

kontrolną w stosunku do Burmistrza Miasta, a nie odwrotnie. Poprosił Przewodniczące Rady 

Miasta, aby zwracał uwagę w takich sytuacjach Panu Burmistrzowi, gdyż nie jest od tego, aby 

oceniad sposób oraz formę pracy Rady Miasta i wyrażad opinię co sobie ceni, a co nie.  

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 

Poinformował, że od oceny pracy rady, a do opowiedzenia wyrywkowej sytuacji w danym 

obszarze zachowao jest duża rozbieżnośd. Dodał, że w wypowiedzi Pana Burmistrza nie 

dostrzegł oceny pracy Rady. Omówione zostały kwestie relacji związane z załatwieniem 

konkretnej spawy. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 

Powiedział, że padły słowa „cenię sobie taką pracę Radnych”, a następnie wymienione 

zostały nazwiska poszczególnych radnych. Poinformował, że jego stwierdzenie nie odnosi się 

tylko do dzisiejszej wypowiedzi Pana Burmistrza.  

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 

Poinformował, iż według niego jest to nadinterpretacja i w wypowiedzi Burmistrza nie 

dostrzegł oceny pracy Rady. 
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

W odniesieniu do wypowiedzi Pana Radnego Jerzego Rakowskiego powiedział, że jako 

Burmistrz Miasta oraz mieszkaniec Mławy może dokonywad oceny i za każde swoje słowo  

i działanie odpowiada. Powiedział, że jego słowa dotyczyły konkretnej sprawy i sytuacji. 

Ocena nie była dokonywana ogólnie. Wymienił co konkretni radni robili w danej sprawie - są 

to fakty. 

Następnie poinformował, że 10 października 2014 r. uruchomiona została Mławska 

Komunikacja Miejska. Pojawiają się pewne problemy - autobusy są za małe. Mamy 

świadomośd, że zainteresowanie jest bardzo duże i autobusy są przepełnione. W przyszłym 

tygodniu odbędzie się spotkanie z Prezesem MOBILIS i będziemy negocjowad, aby na 

głównych liniach kursowały większe autobusy.  

 

Radny WALDEMAR ŁASZCZYCH 

 

Odniósł się do wypowiedzi Pana Radnego Jerzego Rakowskiego i wyraził uznanie jego 

pracy. Przyznał, że zadaje on dużo pytao i docieka faktów, a co za tym idzie ułatwia to pracę 

pozostałym radnym. Dodał jednak, że według niego wypowiedź Burmistrza Miasta nie miała 

wydźwięku negatywnego.  

 

Ad pkt 17. 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakooczył obrady XIV sesji  o godz. 16:30 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XIV   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

 

 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

 

                     mgr LESZEK OŚLIŹLOK 
P r o t o k o l a n t:  

 

Klaudia Mączewska 

     

 
 


